
30-03-2023 10:47 - Sebastiaan v/h Erve: Net gebeld door directeur COA met de vraag wat hij kan

verwachten. Ik heb gezegd dat we zijn geschrokken van de plotselinge omslag van werken aan een

structurele oplossing naar een noodoplossing voor de korte termijn. Dat een acute noodoplossing

een andere voorbereiding kent dan een structurele oplossing, ook in het betrekken en informeren
van de buurt. En dat de omvang en de duur tot zorgen leidt. Ik ga ervan uit dat we op deze manier
dinsdagavond alle zorgen open kunnen bespreken.

04-04-2023 13:58 - Sebastiaan v/h Erve: BEESSUN/zou er al om 18.00 kunnen zijn. Zijn secretariaat
belde daarover. Of het college eerder wil beginnen??

04-04-2023 14:34 - Sebastiaan v/h Erve: 1800 uur is rond

04-04-2023 17:11 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, we passen niet in 3.3 dus onze vergaderlokatie

wordt toch B&W-kamer. EE zorgt voor de koffie.

04-04-2023 20:06 - Dorique Kerkdijk: Per 1 oktober sluit onze crisisnoodopvanglocatie. Wellicht is

een gemeente uit de regio geïnteresseerd in het opzetten van een (crisis)jnoodopvanglocatie. Als een

van jullie gemeenten belangstelling heeft voor het na 1 oktober huren van de materialen

(slaapcabins, grote tent voor catering/verblijf en de natte groepen), dan brengen we jullie graag in
contact met de verhuurders.

https://www.linkedin.com/posts/gemeente-doetinchem_de-asielzoekerscentra-en-het-
aanmeldcentrum-activity-7048990390149898241-
w1FZ?utm_source=share&utm_medium=member_ios

04-04-2023 20:06 - Dorique Kerkdijk: Uit Doetinchem

04-04-2023 22:25 - Marja Eggink-Meuleman: Beste allen, dank voor jullie aanwezigheid vanavond.

Rol van EEEESN op het juiste moment op de juiste plek. Top.

Het actieve deel ging goed. Als fracties hadden ze het allen goed voorbereid en toen de

terugkoppeling liep ook goed.

Presentatie misschien wat lang maar iedereen kreeg nu wel dezelfde informatie.

Het grappige is dat we om 21.30 uur stopten en onderling daarna nog even werd nagepraat. Mooi
om te zien.

Er zit veel overlap tussen de fracties.

Ik ben wel positief naar huis gegaan.

05-04-2023 10:08 - Sebastiaan v/h Erve: Open vraag: helpt het de discussie van morgenochtend als ik

de organisatie concreet op papier te zetten:

1. Wat is de vraag?

2. Welke knoppen kunnen we aan draaien?

3. Welke randvoorwaarden willen wij stellen?

06-04-2023 14:17 - Sebastiaan v/h Erve: Is het een idee om dinsdag van 9 tot 9:30 in Teams te

vergaderen over besluit COA? Dan kan ik aansluiten en zijn we compleet en kan daarna met de

uitvoering worden gestart.



06-04-2023 14:34 - Marja Eggink-Meuleman: Ja hoor

07-04-2023 11:35 - Sebastiaan v/h Erve: Helaas. Nog een onvolkomenheid om glad te strijken. Het

COA verzocht om opvang vanaf 21 april. Opvang locatie Betteld eindigt definitief op 20 april. De
nacht van 20 op 21 april is niet geregeld. De vraag van COA om vanaf 17 april kinderen op te vangen

heb ik negatief beantwoord. Voor de nacht van 20 op 21 wil ik ruimte geven. Dat betekent dat we
overal 20 april opschrijven ipv 21. Is dat wat jullie betreft ook akkoord?

07-04-2023 12:13 - Dorique Kerkdijk: Beste allemaal,

Onze "EEZ heet KEER ( Hofland).

Er wordt vanmiddag door EEEN en BEEN verder gewerkt aan advies en memo raad.

Groet

07-04-2023 12:30 - Sebastiaan v/h Erve: Mag ik duimpjes op dit bericht? Dan kunnen de stukken

afgerond worden richting college

07-04-2023 13:02 - Eric-Jan Haan de: Zekers als dit nog steeds de zelfde ruimte vraagt rond

voorbereiden, communicatie en informatie. Heb tevens 2 opmerkingen/suggesties/vragen op de mail
geplaats bij de concept overeenkomst.

07-04-2023 15:43 - Marja Eggink-Meuleman: Dat betekent dat ons tweede gesprek met de buurt op

19 april wel erg krap is voor de omgeving. Of moeten we die verschuiven naar zaterdagmiddag 17

april.

We laten de kinderen uiteraard niet 1 nacht in de bus of waar dan ook slapen.

Hier zie je wel de worsteling om zaken goed te regelen waar per dag weer van afgeweken wordt door
de COA.

07-04-2023 17:46 - Sebastiaan v/h Erve: En omdat het mooi is:

https://hoogeveenschecourant.nl/hoogeveen/Lochem-uithangbord-voor-waterstofwijk-Erflanden-
28346017.html

07-04-2023 17:49 - Sebastiaan v/h Erve: Alle stukken voor besluit COA zijn inmiddels af. Ruimschoots

te laat voor Lex daarom zet ik ze zo door naar bestuur@lochem.nl en EZ. Ik hoop dat u een hele

fijne, ontspannen Pasen heeft en EEG ik hoop dat jullie samen met jullie vriend een mooie
wandeling naar zijn einde mogen maken, heb het goed ??

08-04-2023 09:10 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.ftm.nl/artikelen/zelfs-met-een-modaal-
inkomen-zijn-er-nauwelijks-huizen-meer-te-
krijgen?utm_source=twitter&utm_medium=social&utm_campaign=GetouwtrekExcelsheet&utm_con

tent=ap_bjfrem8g0n&s=08



08-04-2023 09:11 - Sebastiaan v/h Erve: Alleen vandaag nog te lezen, scherpe analyse over de

betaalbare woning, die niet meer te vinden is.

09-04-2023 20:38 - Eric-Jan Haan de: <Media weggelaten>

09-04-2023 20:50 - Sebastiaan v/h Erve: Hanzeweg?

09-04-2023 20:51 - Marja Eggink-Meuleman: <Media weggelaten>

09-04-2023 23:22 - Wendy Goodin: <Media weggelaten>

10-04-2023 20:21 - Sebastiaan v/h Ere: EEa zi
alle mail en meedenkacties over ons aanstaande besluit over het COA. Ik ben oprecht dankbaar dat

we zo'n team zijn en alles van alle kanten weten te bekijken en zelfs in zo'n snelkookpan het beste uit
elkaar weten te halen. Het geeft mij vertrouwen dat we morgen met overtuiging de punten op de i
kunnen zetten om tot uitvoering over te kunnen gaan. Dat vind ik mooi. Tot morgen

11-04-2023 08:59 - Sebastiaan v/h Erve: Enige gerommel met de juiste link, EEEzENN nodigt uit

11-04-2023 10:14 - Sebastiaan v/h Erve: Dag BEES vandaag in het college het besluit genomen om de
opvang in de Paasberg toe te staan. Wel onder het voorbehoud dat de allerlaatste wijzigingen in de
bestuursovereenkomst akkoord zijn. Ik laat deze rechtstreeks naar jou sturen. Graag zo snel mogelijk

een definitief akkoord van jouw kant zodat we ook de BO kunnen delen met de raad. Ik hoor graag,

goede groet, Sebastiaan

11-04-2023 13:07 - Sebastiaan v/h Erve: In de agendacommissie vanavond wordt waarschijnlijk
voorgesteld raadsvoorstel WMO verordening terug te geven aan college ivm ontbrekende

participatie. Volgens verordeningen had ie ter inzage moeten liggen en had adviesraad betrokken
moeten zijn.

11-04-2023 13:07 - Sebastiaan v/h Erve: Van de griffier

11-04-2023 15:37 - Sebastiaan v/h Erve: Toeristenbelasting komen we uit. De andere aanpassingen

over vergoedingen zijn op zich ok, maar wil wel graag toevoegen dat dat in redelijkheid en billijkheid

is. En ‘indirecte’ kosten is wel erg een blanco cheque, want wanneer houdt dat op?

Als je akkoord bent met toevoegen van billijkheid en redelijkheid in artikel 6, leden 4 en 6, en
schrappen van ‘indirecte’ in lid 6, dan zijn we er uit. Akkoord?

11-04-2023 15:37 - Sebastiaan v/h Erve: Bericht van B&S Akkoord teruggeven?

11-04-2023 15:40 - Marja Eggink-Meuleman: Andere college leden ook akkoord. Dank je.

11-04-2023 15:42 - Sebastiaan v/h Erve: Gaat die per ommegaande retour richting COA

11-04-2023 15:43 - Eric-Jan Haan de: Alleen BEER is er natuurlijk niet. Maakt besluit niet anders
hoor ??

11-04-2023 15:44 - Sebastiaan v/h Erve: Akkoord teruggegeven aan COA. Uitvoering gaat door

11-04-2023 16:19 - Eric-Jan Haan de: EEEN al nieuws??

11-04-2023 16:35 - Sebastiaan v/h Erve: Frvz's positief. Alleen EEE EEn en BEE de voicemail
ingesproken



11-04-2023 16:40 EENDe
11-04-2023 18:24 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.destentor.nl/lochem/lochem-gaat-jonge-
asielzoekers-tijdelijk-opvangen-in-een-hotel-de-nood-is-hoog”a5890594/

11-04-2023 18:28 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.lochemsnieuws.nl/jonge-asielzoekers-tijdelijk-
opgevangen-in-hotel-paasberg/

12-04-2023 13:38 - Marja Eggink-Meuleman: Is het gewenst dat ik (wij) morgenavond en of
maandagavond ook aanwezig zijn bij de Paasberg/ gemeentehuis.

12-04-2023 14:20 - Sebastiaan v/h Erve: Wees van harte welkom!

13-04-2023 09:48 - Eric-Jan Haan de: Goedemorgen. Ook even met BEG overlegd en advies van

communicatie gevraagd. Het hele college zou te zwaar zin/kunnen overkomen. EEZistaat naast
Burgemeester en krijgt ook een rol. Heb deze vraag gesteld omdat ik me ook naar buiten toe ook

ongemakkelijk zou vinden als ik de enige afwezige was. Maar als EEN en EEn
jullie deze lijn (en advies) volgen en niet komen, dan gaat dat goed komen! Voor de bijeenkomst
volgende week kunnen we dan opnieuw even kijken naar de bezetting wat mij betreft. Graag rectie.

13-04-2023 10:32 - Lex De Goede: Wat mij betreft helemaal goed. EEEEENNN en BEE een goede
bijeenkomst gewenst!

13-04-2023 12:25 - Wendy Goodin: Prima!

13-04-2023 22:10 - Marja Eggink-Meuleman: Dag allen, vanavond 90 aanwezigen. FEE had
zeer goede opening. In groepjes uiteen met coa en gemeente mensen Ook nido’s was aanwezig.

Er werden kritische vragen gesteld over veiligheid, de route door het bos naar de hockeyclub, rond
de watertoren waar hangjongeren zijn. De rol van de politie. Aanspreekpunt, ook de vraag hoe de

dagbesteding is. Maar ook mensen die het een plicht vinden, die zich aan hebben gemeld voor de

klankbordgroep, of vrijwilligers.

De sfeer was niet vervelend of onveilig.

Ook geen boe geroep of id. Wel ook meer landelijk politieke vragen wat die jongeren uit deze landen
hier moeten en of wij daar een rol in moeten nemen. En of dan later de ouders volgen en hoe ze hier
komen.

Dit was mijn beleving.

13-04-2023 22:14 - Eric-Jan Haan de: Dank voor de terugkoppeling!

13-04-2023 22:14 - Wendy Goodin: Dank je EES Op zich een logische reactie die me niet tegenvalt

Mooi dat EEEEEN dit zo kon doen en fijn dat je er bij kon zijn!

13-04-2023 22:24 - Sebastiaan v/h Erve: Ja het was om samen te doen, niet alleen en niet teveel. Ik

deel het gevoel van BEEZ het was heel goed om te doen. Een 'normale' verdeling. Kleine groep
expliciet voor, kleine groep expliciet grote zorg, grotere middengroep daar tussenin. Alle vragen en
zorgen genoteerd en een mooie basis voor de klankbordgroep die aan de slag gaat. Ook daar een

heel aantal aanmeldingen voor. Ik ben heel tevreden hoe we dit als gemeenschap samen kunnen

doen, ook als het heel lastig is.



13-04-2023 22:31 - Eric-Jan Haan de: Mooie uitkomst en fijn dat jullie als duo konden optreden. Ben
nog wel nieuwsgierig of jullie nog aandachtspunten meenemen voor de volgende bijeenkomst maar
dat horen we vast nog. Dank en nog een fijn ontspannen vervolg van de avond gewenst.

13-04-2023 22:36 - Sebastiaan v/h Erve: Ja, een beperkt plenair deel valt niet lekker bij de mensen

die luidkeels tegen willen zijn. Passen we niet aan, maar ben ik me nu wel beter van bewust. De tafels

waar omheen een gesprek gepland stond, waar dus ook alle mdw om heen stonden, was niet de plek

waar de gesprekken ontstonden, vandaar dat het soms wat zoeken was naar 'waar is nou de COA

mdw die kan vertellen hoe het praktisch op locatie gaat’. Dat gaan we maandag iets beter regelen en
mensen strategischer neerzetten.

14-04-2023 08:06 - Sebastiaan v/h Erve: Ik laat VNG Gelderland vandaag aan me voorbij gaan.

Gisterenavond was heel intensief. Morgen weer vol aan de bak en maandag weer een COA-opvanginfor matie avond.
14-04-2023 09:23 - Sebastiaan v/h Erve:

https://twitter.com/VNOGregio/status/1646770380378365952?t=eN100Y1pFQEv-VhpTJgvHw&s=08

14-04-2023 09:23 - Sebastiaan v/h Erve: Raakt ook onze Vodafone contracten

14-04-2023 09:23 - Sebastiaan v/h Erve: Voor 112 alternatief: De 112NL app downloaden in Google

Play Store:

play.google.com/store/apps/det... of via Apple App Store:

apps.apple.com/nl/app/112-nl/...

14-04-2023 09:26 - Sebastiaan v/h Erve:

https://twitter.com/GemLochem/status/1646775505251713025?t=qZuHfFcTL PilvXF6JOqhg&s=08

14-04-2023 11:19 - Sebastiaan v/h Erve: Geachte burgemeesters,

Even een update van de problemen rond 112 meldingen bij Vodafone:

- storing Vodafone leidt ertoe dat burgers in nood met deze provider 112 wel kunnen bellen maar dat
wij de bellers niet horen en dus geen triage kunnen doen.

- Wij zien wel wie er belt en als we geen contact krijgen rijdt politie uit voorzorg met spoed naar de
meldlocatie.

- in Oost NL werken hulpdiensten samen om burgers in nood ondanks de storing te kunnen helpen.

- handelingsperspectief wordt actief gecommuniceerd.

-er is nog geen zicht op duur van de verstoring of termijn van oplossing.

Inmiddels zijn de Operationeel leiders van Oost5 bij elkaar geweest voor afstemming.

Groet EEEN

14-04-2023 15:23 - Sebastiaan v/h Erve: <Media weggelaten>

15-04-2023 10:53 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.gelderlander.nl/doetinchem/den-haag-stuurt-

zonder-overleg-daklozen-naar-de-achterhoek-hier-hoor-je-afspraken-over-te-
makena6f7d430/?s=08



17-04-2023 12:30 - Eric-Jan Haan de: Ha Egg en BEESD jullie staan er vanavond weer. Hebben
jullie van de collega's nog iets nodig? Sowieso zo een goede avond en succes gewenst natuurlijk!

17-04-2023 21:03 - Marja Eggink-Meuleman: Er waren ongeveer 10 bezoekers en de lokale pers plus

omroep Gelderland.

Ook wel vragen beetje vergelijkbaar met donderdagavond maar sfeer goed. Bijna allemaal dezelfde
coa, nido’s en onze mensen aanwezig.

Het was voor een iedereen duidelijk hoe eea geregeld was.

Donderdag krijgt de groep na de school lunch bij de Paasberg. Dan gaat het Lochem project van start.

Coa gaf complimenten aan de goede en zorgvuldige organisatie. Dat hadden ze ook wel anders

meegemaakt.

17-04-2023 21:11 - Lex De Goede: Wat een mooi bericht! Dank aan jou, EEEENNen alle anderen
die dit zo goed georganiseerd en begeleid hebben!

17-04-2023 21:14 - Wendy Goodin: Heel goed team! Wat een mooi bericht. Trots!!



18-04-2023 17:48 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.lochemsnieuws.nl/geringe-belangstelling-
infoavond-over-asielopvang-in-hotel/



21-04-2023 09:42 - Sebastiaan v/h Erve: Ik ga ervanuit dat het streven zoals vastgelegd in de

overeenkomst uitgangspunt is. Wat de locatie wel of niet mogelijk maakt, kan ik niet beoordelen. Het

helpt als het COA een duidelijke verklaring geeft die wij snappen en ik kan meenemen naar de raad,

komende maandag.

21-04-2023 09:59 - Sebastiaan v/h Erve: BEEN pakt het op.



21-04-2023 13:21 - Sebastiaan v/h Erve: EEE net gesproken: beleid van Coa is gemengde groepen.
Maar veiligheid staat voorop. In dit geval (hotel) is dat moeilijk te realiseren. Daarbij kijken ze naar de
ligging van de meiden kamers ten opzichte van jongens en ten opzichte van het toezicht. Doordat er
hier meerdere kamers verdeeld over meerdere verdiepingen zijn is veiligheid moeilijk te garanderen.
Daar komt bij dat er geen camera's aanwezig zijn in het hotel.

Voor de meidengroep in Zelhem was tevens een goede alternatieve locatie beschikbaar waar ze naar

toe gaan. Straks in Rekken is de situatie anders. Daar zijn 44 bedden. Verdeeld over 4 ruimtes van 11.

Daar kunnen de groepen worden gescheiden. Voor de dynamiek is het jammer dat er alleen jongens

zijn, maar veiligheid gaat boven alles. BEEZ is maandag aanwezig en ook bereid eventueel een
toelichting te geven.

797???

23-04-2023 10:00 -EEERSEEER Gefeliciteerd Dorique! Hele mooie zonnige dag gewenst en een
fijn nieuw jaar!??77?77??

23-04-2023 11:21 - EEE v/h BEE: <Media weggelaten>

23-04-2023 11:53 - Dorique Kerkdijk: Dank jullie wel!!!

Een mooie zonnige dag om jarig te zijn!

23-04-2023 15:47 - EEN v/h EERE https://www.destentor.nl/regio/hoge-pauselijke-
onderscheiding-voor-hein-klunder-in-joppe"ab61a1e5/?s=08

25-04-2023 07:43 - EEEN v/h EEE: <Media weggelaten>

25-04-2023 07:44 - EEEN v/h BEES: Artikel rept alleen niet over de exploitatie steun en lof die
door iedere fractie is uitgesproken. Ik ben erg tevreden over gisteravond!



27-04-2023 08:16 - Dorique Kerkdijk: <Media weggelaten>



5.1.2e

1.2e







De
11-05-2023 15:18 - Wendy Goodin: Hallo EEE er begint onrust te ontstaan omtrent het verhaal
dat conferentiecentrum EEE verkocht zou zijn aan COA voor opvang van
asielzoekers.

Weet jij of iemand anders bij de gemeente hier iets van?

Want of het klopt of niet klopt, het is belangrijk de juistheid achtergrondinformatie te hebben.

Hoor graag van je.

11-05-2023 15:19 - Wendy Goodin: Deze kreeg ik net doorgestuurd van EE EEEDe 6]
11-05-2023 15:19 - Sebastiaan v/h Erve: Ik zit er al op.

11-05-2023 15:21 - Wendy Goodin: Wat is het antwoord dat ik EE kan geven?

11-05-2023 15:25 - Sebastiaan v/h Erve: Ik laat nu de dubbelcheck bij de Morgenstern zelf doen.

Directeur COA en 4 mensen om hem heen zegt het niets, daar loopt ook een dubbelcheck.

11-05-2023 15:40 - Sebastiaan v/h Erve: Stand van zaken. De gemeente heeft hierover geen contact

gehad met het COA. Niemand intern herkent dit. We horen dat de eigenaar van de Morgenstern

heeft zelf aangegeven dat hij vandaag ja heeft gezegd op de vraag of hij aan COA wil verkopen. De

directeur van het COA slaat daar nog niet op aan, maar in een grote organisatie waarbij velen zoeken

naar vastgoed kan dat. Momenteel buurtbijeenkomst in EEEN. Politie geïnformeerd om op
de hoogte te zijn. Wij horen van buurt initiatief om het zelf te kopen. Alles zeer pril en zeer dun
gefundeerd. We houden de ontwikkelingen goed in de gaten en proberen de feiten en fabels van
elkaar te scheiden.

11-05-2023 15:48 - Sebastiaan v/h Erve: De gemeente weet hier niets van. We zijn ons aan het
informeren.

11-05-2023 16:55 - Lex De Goede: Vind dit zonder verdere context in een App van EEEEESNaan
mij (en mogelijk per ongeluk ontvangen):

Kom ik weer. maar wel een belangrijke dit keer.

Rechtstreeks ES EE opgebeld en gevraagd naar de waarheid achter het verhaal

Het is waar. Het kan zijn dat er volgende week al een klap op komt dat EEE verkocht is en
verhuurd word voor vluchtelingen. Als we wat willen moet het nu, volgende week is het letterlijk te
laat. Delen!

11-05-2023 17:10 - Sebastiaan v/h Erve: Dank, iedereen buitelt over elkaar heen. Ik probeer rust en

overzicht te organiseren. Het lijkt er op alsof een tussenpersoon EEE door
de porseleinkast is gelopen

11-05-2023 17:11 - Sebastiaan v/h Erve: Hij geeft akkoord op dit bericht:



Dank voor uw vraag. Wij hebben dit gerucht gehoord en kunnen melden dat dit NIET waar is. De

gemeente en COA hebben over deze locatie geen contact gehad. Het COA heeft geen contact gehad

over deze locatie met betrokken partijen.

11-05-2023 17:11 - Sebastiaan v/h Erve: Dit komt namens COA en gemeente op reacties op sociale
media

11-05-2023 17:27 - Sebastiaan v/h Erve: Bericht is gedeeld: Wij hebben dit gerucht gehoord en

kunnen melden dat dit NIET waar is. De gemeente en COA hebben over deze locatie geen contact. Bij

extra navraag door de gemeente over dit gerucht, meldt het COA ons dat er geen contact is geweest
over deze locatie met betrokken partijen in Barchem. Centraal Orgaan Opvang Asielzoekers.

COA gaat dit liken, ter ondersteuning.



11-05-2023 18:08 - Marja Eggink-Meuleman: Kreeg ik ook net doorgestuurd.

11-05-2023 19:42 - Marja Eggink-Meuleman: Is er iets te melden of de bijeenkomst bij
er nu is geweest?

11-05-2023 19:43 - Marja Eggink-Meuleman: Jazeker!

Eigenaar EEE heeft dit tegen een buurman verteld. Een drietal mensen heeft BEE gebeld en toen
heeft hij het toegegeven.

Vanmiddag hebben buren toen een overlegd belegd bij EEE

11-05-2023 19:43 - Marja Eggink-Meuleman: Het was een klein wolkje, een gerucht, dat bekend

werd, dat binnen een uur een donderwolk werd, ik heb EEG gebeld om te vragen of het waar was
en daarna heel snel een bijeenkomst om over te praten ipv in het wilde weg suggesteren. BEER is er
persoonlijk bij betrokken geweest maar was te erg geschrokken om er zelf bij te zijn en komt zelf met
een reactie.

11-05-2023 19:43 - Marja Eggink-Meuleman: Doorgestuurde bericht komt van

11-05-2023 19:45 - Marja Eggink-Meuleman: De 3 laatste app jes kreeg ik van EEG
doorgestuurd.

11-05-2023 20:17 - Sebastiaan v/h Erve: Wendy, is het een idee als jij nog even belt met EEEN
EEEN Er was zoveel dynamiek vandaag. Het zou fijn zijn als de lijn voor overleg tussen kern en
gemeente via de dorpsraad kan. Ik hoop dat dat rust brengt en duidelijkheid over de feiten.a]DePe
12-05-2023 11:35 - Sebastiaan v/h Erve: Goedemorgen buren EE

Na een slechte nacht slapen is hier mijn uitleg.

Zoals juille weten ben ik EEEN aan het verkopen omdat ik mijn hart wil volgen.

Ik ben nu 1 1/2 jaar verder

en het wil nog niet echt lukken met de verkoop. EEPe
Nu kreeg ik vorig week een vraag van een vastgoed beheerder of ik het aan hem wilde verkopen

zodat hij het kon verhuren aan de overheid voor opvang van Oekraïnse oorlogs- vluchtelingen voor

een bepaalde tijd en daarna zou het weer een hotel worden.

Mss naïef, maar ik ben in gesprek gegaan met deze man, het was een oriënterend gesprek, er was

nog niets concreet. En toen belde gisteren BETE mij of er asielzoekers komen op



EEE en de rest is bekend.

Ik wilde alleen mensen helpen die in nood zijn .

Groet

12-05-2023 11:36 - Sebastiaan v/h Erve: Laten we deze niet verder verspreiden dan hier. Wel goed

om te weten hoe iets uit de bocht kan vliegen.

15-05-2023 16:55 - Sebastiaan v/h Erve: En voor de duidelijkheid: besluit Zutphenseweg is een

principebesluit; na inhoudelijk akkoord onderhandeling met buurman en volgende week (als de
notaris snel genoeg is) formeel besluit, we houden het stuk formeel dus sowieso aan tot volgende
week, maar heb inhoudelijk akkoord nodig om verder te komen

15-05-2023 19:19 - Eric-Jan Haan de: Helder en gelukkig maar. Kan er nu bij en wordt hier niet echt

vrolijk van. 37 eenheden (en wat was het aantal voor ons huidige perceel ook al weer ??) 148

mensen en weer helemaal niets voor de roep van de raad (en mijzelf) om met eventueel bijzondere

woonvormen zelf ook wat te doen. Daarnaast vind ik dat als het gaat om huisvesting vraagstukken
van welke orde ook Lochem groter is dan de stad Lochem! Leek me goed dat je / jullie weet/weten
hoe ik er niet morgen on kan staan maar wel volgende week. Kan trouwens ook geen verrassing zijn

gezien mijn standpunt en 'stemverklaring'.

GrEJ

15-05-2023 19:38 - EEETEEEEE de: Zo te zien een prima kadernota en complimenten aan fen de
collega's. Een vraag rest voor nu, ook na lezen antwoord BEE} in de paragraaf ontwikkeling staat dat



PeDePe
15-05-2023 21:00 - Sebastiaan v/h Erve: Ik wil graag betekenis geven aan je stemverklaring om dat ik

graag gezamenlijk optrek als college. Dat is niet makkelijk via de app. Ik wil graag zeker dat we

kunnen starten met de verwerving na morgen. Dat hoor ik graag nog terug als we deze discussie toch

digitaal gedaan hebben.

Even naar de inhoud. Ook in eerdere rondes was dit niet de plek voor bijzondere woonvormen. Ook
ik vind (net als de unanieme raad) dat we daar iets mee moeten, maar dat is niet hier. Daarnaast,

wellicht kan er op andere plekken buiten Lochem ook iets aangekocht worden maar dat is nu niet

aan de orde (wel verlenging van gebruik EE, dat is ook een grote locatie). Op
het eerder aangekochte terrein was ruimte voor 8-10 units. Met het beoogde deel kunnen we
substantieel meer kwijt èn kunnen we het beter ruimtelijk inpassen. Ja, dat is een flink aantal

(vergelijkbaar EEEN), maar dat maakt het dus ook efficiënt en effectief om dit deel erbij
te nemen.

15-05-2023 21:21 - Sebastiaan v/h Erve: Correctie, ik lees net een nieuwe mail van EERS dat
EEE geen lange termijn contract voor EEE wil, hooguit een halfjaar verlenging.
Dat maakt de druk op de Zutphenseweg om zo veel mogelijk plekken te realiseren groter.

15-05-2023 21:46 - EEE de: Inderdaad geen plaats voor een discussie de app. Weer ook niet
hoe anders. Maar dit gaat niet over efficiënt en effectief. Als dat bij alles ons motto wordt krijgen we
een bijzondere dynamiek op veel lopende dossiers. Ook op deze als dat het doorslaggevende motto

wordt! Ik zie na het besluit van vorige keer nog niets terug van de toezeggingen. Misschien en dat
kan goed, gebeurd er veel dat uit mij gezichtsveld onttrokken is. Overall, en waardeer je collegiale
college insteek, ben ik hoe gemotiveerd en onderbouwd mijn besluit en beweegredenen ook zijn
slechts 1 stem. Ga graag het inhoudelijke gesprek aan en wil die discussie ook graag meemaken had

ik het eerder geweten dan had ik ruimte vrij gemaakt om in teams mee te doen. Maar dat lukt nu
even niet meer. Voel nu een druk waarin ik me ook overvallen voel. Misschien bellen voor

vergadering OEEEzSNMeen goed idee?

15-05-2023 21:47 - Sebastiaan v/h Erve: Hoe laat schikt je?

15-05-2023 21:48 - Eric-Jan Haan de: Nu tot 22:30 en vanaf 08:15 morgen.

15-05-2023 21:49 - Sebastiaan v/h Erve: Ik bel je als ik zo de trein uit ben. Circa 10 minuten

15-05-2023 21:49 - Eric-Jan Haan de: Ok

15-05-2023 22:25 - Sebastiaan v/h Erve: EJ en ik hebben een goed gesprek gehad. Bottomline: ik stel

voor dat we de bespreking van het voorstel Zuthenseweg met een week uitstellen. Het onderwerp
heeft zoveel impact dat, ongeacht de uitkomst van de vergadering, ik wil dat we dit collectief
doorgronden en tot een standpunt komen. Morgen beginnen en EJ er een week later bij laten
aansluiten doet geen recht aan onze collectiviteit. Tot morgen!

15-05-2023 23:24 - Marja Eggink-Meuleman: Oké

16-05-2023 09:23 - Marja Eggink-Meuleman: Heeft iemand het tel nr van BOGEN



Pe
16-05-2023 17:19 - Sebastiaan v/h Erve: Komst vluchtelingen na2 EE
gaat niet door: ‘Gebaseerd op misverstand’



25-05-2023 09:30 - EEEN v/h BEES: Mocht 1 van jullie nog een raadslid spreken; geen enkel
Lochems raadslid heeft zich aangemeld voor bezoek CdK 2 juni. Vandaag herhaalde oproep in

Raadgever. Dat is niet geheel onverwacht, toch hoop ik op minimaal 1 of 2. Kunnen jullie dat het en

der nog eens vragen? (Met alle begrip voor de vrijdag, onder werktijd etcetera etcetera)

25-05-2023 12:03 SEE v/h HEEE: Dag allen, nog een invlieger. De raad moet een
heroverwegingsbesluit nemen over de eerste kernvisies. In de agendacommissie werd al opgemerkt
dat daar nog 2 tekstuele schoonheidsfoutjes instonden die konden praktisch weggepoetst worden

zonder nieuw collegebesluit. Net belde SGEE mij, in die conceptbrief (te sturen door het
college) staat ook: "de raad is van mening dat er een zorgvuldig proces is doorlopen". EERE zou die
graag willen schrappen want dat heeft, zegt hij, de raad nooit uitgesproken. Hij wil liever geen

amendement indienen om het niet groter te maken en vraagt of dat niet in dezelfde redactieslag kan
Ik heb hem gezegd dat ik het college zal peilen èn dat het alleen kan bij unanieme steun bij de

fractievoorzitters. als portefeuillehouder, wat vind je hiervan en anderen in tweede instantie,
zou dit een praktische oplossing zijn of is het principieel en juridisch noodzakelijk?

25-05-2023 12:56 - OEE de: EE ik geloof dat ik niet even goed begrijp wat voorstel is of wat
de schoonheidsfoutjes zijn. Maar ga graag me met wat BEG vanuit meer inhoudelijke kennis vindt
dat we moeten doen.

25-05-2023 17:29 - OEE de: <Media weggelaten>

25-05-2023 17:29 -BEESEEENNEE de: Tekst is van communicatie maar ben het er van harte mee eens
707?











13-06-2023 08:59 - EEE v/h BEES locatie: https://maps.google.com/?q=53.2155559,6.5710879

13-06-2023 08:59 - EEEN locatie: https://maps.google.com/?q=53.2155594,6.571074

13-06-2023 08:59 - Dorique Kerkdijk: EEEN Hotel
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14-06-2023 16:00 - Sebastiaan v/h ErvelE EE adviseert een speciale EU Verblijfstatus
voor Oekraïnse ontheemden van 10 jaar (gebaseerd op duur van wederopbouw)



Hij was ongeneeslijk ziek en men kon hem niet meer genezen. Gisteren liepen we langs hun huis dat

in de verkoop staat, ze zouden 24 juni naar een aanleun woning van de Hoge Weide gaan. Dat had hij

nog graag willen zien, maar het mocht niet zo zijn.



19-06-2023 21:22 - Eric-Jan Haan de: Kan beide vrijmaken. Alleen EEG en EEE hebben
dinsdag volgens mij info avond Zutphenseweg

19-06-2023 21:27 - Dorique Kerkdijk: Maandag voor iedereen ok?

19-06-2023 21:27 - Dorique Kerkdijk: Diinsdag is inderdaad voor Z weg gereserveerd

19-06-2023 21:28 - ETE de: De rest is te betrokken bij de raadsvergadering 7?

20-06-2023 17:18 - SEE v/h BEES: Brand is uit

20-06-2023 17:45 - EEESEEEES Gelukkig

20-06-2023 19:42 - EEEN v/h EEZ: Wie doet M8.2 en M8.3

20-06-2023 19:43 - EEEN: Moi





27-06-2023 19:34 - Marja Eggink-Meuleman: 10 aanwezigen voor Zutphenseweg

27-06-2023 19:35 - Lex De Goede: Dat lijkt weinig: hoe was de sfeer?

27-06-2023 19:45 - Marja Eggink-Meuleman: Is nog bezig laat later weten.



27-06-2023 21:18 - Marja Eggink-Meuleman: Enkele mensen negatief, moeten we niet willen, en ook
positief.

Zorg groen inrichting

En zorg wanneer Oekraïners weg zijn wat dan?

27-06-2023 21:29 - Marja Eggink-Meuleman: Ook al aanmelding voor klankbordgroep. Paar mensen
vonden dat kinderen ook recht op een speelplek hebben.

27-06-2023 21:34 - Sebastiaan v/h Erve: Ik vond het een goede avond. Natuurlijk waren er mensen

die eerst hun onvrede en wantrouwen richting overheid wilden ventileren. Ook met de hardste
prater heb ik goed nagesproken en hij bedankte me voor de avond en het gevoel gehoord te worden.

Twee zorgen over: de praktische inrichting van het groen (waar mag je spelen en wandelen?) Die

gaat richting klankbordgroep. En over de vraag wat gebeurd er als Oekraïners vertrekken wil ik
afspraken maken met de woningbouw om dan prioriteit te geven aan onze jongeren om zo tot een
gevarieerde, vitale wijk te komen. Wellicht kunnen we dat voor de 2x35 al aan het begin meenemen

27-06-2023 21:35 - Sebastiaan v/h Erve: Kortom, ik ben positief!

27-06-2023 21:42 - Sebastiaan v/h Erve: Ik vind het idee bij vertrek Oekraïners wordt het versneld
jongerenhuisvesting best een goed idee. Waardevolle avond.

27-06-2023 22:53 - Wendy Goodin: Klinkt goed! Dank voor de updatePe
28-06-2023 19:05 - Sebastiaan v/h Erve: Over raadsvoorstel krediet Zutphenseweg. Geheimhouding

is doorgevoerd op alle bedragen conform wens. Reacties uiterlijk morgenochtend 9:00 uur, dan gaat

het richting raad.

28-06-2023 19:06 - Sebastiaan v/h Erve: Staat in de mail uiteraard



29-06-2023 17:08 - Sebastiaan v/h Erve: PERSBERICHT dd 29 juni 2023

NIEUWE GROTE OPVANGLOCATIE STATUSHOUDERS LOCHEM Zutphenseweg 106 en 106A

Dinsdagavond heeft de gemeente Lochem in een besloten bijeenkomst omwonenden overvallen met

de plannen voor een meer dan 3 maal zo grote opvanglocatie voor statushouders dan waar eerder
over bericht was. Deze nieuwe uitgebreide plannen zijn in stilte maandenlang voorbereid, inclusief
voorbereidende en geheim gehouden grond en object aankopen. Tot afgelopen dinsdag is, tegen
beter weten in, voortdurend door de gemeente gecommuniceerd dat het een beperkte
opvanglocatie betreft voor 30 personen. Nu blijkt het een nieuwbouw project te betreffen voor 110
personen. Omwonenden hebben zich verenigd en komen in opstand tegen deze plannen. Niet tegen
een opvang van beperkte omvang, wél tegen de grootschaligheid, de invloed die dit heeft op de

directe woonomgeving, en de manipulatie en achterkamertjes politiek van de gemeente Lochem.
Maandenlang voorbereiden, bewoners op het verkeerde been zetten en een week voor

besluitvorming en aan het begin van de vakantieperiode ermee overvallen. Bewoners zijn verbijsterd
en woedend.

Van de actiegroep omwonenden:

Wij hebben de gemeente met klem gevraagd de grootschaligheid van deze lokatie terug te draaien

en hebben daarbij onderstaande argumentatie gegeven:

Op bovenstaande bijeenkomst heeft de gemeente haar plannen uiteengezet voor een opvanglocatie.
In beginsel staan wij als bewoners sympathiek tegenover het opvangen van mensen in nood. Het

door de gemeente voorbereide plan kent echter 3 belangrijke bezwaren:

1 Grootschaligheid. In plaats van oorspronkelijke plannen voor de opvang van enkele tientallen
statushouders is gekozen voor een grootschalige opvang voor 110 statushouders. Dit brengt direct
een wezenlijke belasting voor de omgeving met zich mee. 110 mensen in zeer kleine woningen,

nauwelijks dagbesteding, niet geïntegreerd en vaak ernstig getraumatiseerd. Dit geeft overlast in de

vorm van lawaai ’s avonds, drank misbruik, vervuiling van de omgeving, bejegening van de

omwonenden, etc. Deze omvang van de locatie geeft ook direct planschade voor de waarde van

omliggende woningen. Dringend wordt verzocht dit project weer kleinschaliger te maken, wat direct
voor meer acceptatie door omwonenden, sterke vermindering van de overlast en betere integratie
zal zorgen.

2 Achtergrond statushouders. Vooralsnog zijn het merendeels ontheemden uit Oekraïne. Dit
zijn mensen met een enigszins vergelijkbare westerse achtergrond als hier in Nederland. Hiermee

worden niet direct problemen verwacht. Problemen gaan ontstaan zodra binnen enkele jaren de
achtergrond van de statushouders verschuift naar totaal andere, niet westerse culturen en

leefwijzen. Bij bijna alle opvanglocaties waar grotere groepen jonge mannen terecht komen ontstaan
problemen, van intimidatie, diefstal, bedreiging etc. Deze situatie kan alleen voorkomen worden



door kleinschaligheid of selectie van de statushouders. Als je als gemeente onvoldoende kunt sturen
op selectie, is kleinschaligheid de enige mogelijkheid voor bescherming van de leefomgeving.

3 Tijdelijkheid. Met het argument van het tijdelijke karakter poogt de gemeente de pijn voor
omwonenden te verzachten. Deze “tijdelijkheid” wil de gemeente echter niet garanderen. Met de
achtergrond van de woningnood in Nederland is in de toekomst een voortdurende verlenging van die
tijdelijkheid” zeer waarschijnlijk. Deze argumentatie van de gemeente kan hiermee niet anders dan

als opportunistisch en/of manipulatief worden gezien. Als de gemeente hier eerlijk mee om wil gaan
naar de bewoners zal zij onherroepbaar het tijdelijke karakter van 10 jaar moeten vastleggen.

Daarnaast zijn er nog andere randvoorwaarden, die met name door de grootschaligheid een meer
dan noodzakelijke impact hebben:

4 Natuurterrrein/vijver. In het plan wordt gesteld het naastliggende natuurterrein open te
stellen voor recreatief gebruik door de statushouders. Dit is in directe tegenspraak met toezeggingen
van de gemeente ten tijde van de bouw van het achterliggende Staring college. Destijds is als

compensatie voor de aanwonenden vastgelegd dat dit natuurterrein gerealiseerd zou worden en
ontoegankelijk is voor bezoekers. Openstelling leidt direct tot overlast s’avonds en vervuiling, zowel
door statushouders als scholieren en jongeren die zich daar ongezien en ongecontroleerd kunnen

terugtrekken bij een “drank en blow"vijver. De toezeggingen destijds zijn gedocumenteerd. Vraag is

deze ontoegankelijkheid te waarborgen.

5 Veengoot als wandelpad/toegang naar de wijk. Ook ten tijde van de bouw van het Staring
college is de toezegging gedaan dat de naast liggende Veengoot vrij van wandelaars zou blijven ter

hoogte van de Vogelwikke. Hierbij is vervolgens bestuurlijke verantwoordelijkheid afgeschoven. Het
Waterschap heeft deze strook toegankelijk gemaakt en de gemeente: “tja, daar gaan wij niet over”.
Als bewoners voelen wij ons hierin gemanipuleerd en met een kluitje in het riet gestuurd. Die situatie
met het Waterschap was voor die tijd ook al duidelijk bij de gemeente. Linksom of rechtsom moet

voorkomen worden dat dit een openbaar wandelpad wordt.

Indien de gemeente Lochem in onvoldoende mate gehoor geeft aan bovenstaande punten, blijft ons
als bewoners geen andere mogelijkheid over om voor de leefbaarheid van onze woonomgeving op te

komen dan door ons te verenigen en het gehele plan, met alle mogelijkheden die daar voor
beschikbaar zijn, aan te vechten.

Actiegroep Omwonenden Nieuwe grote opvanglocatie Zutphenseweg Lochem



Bijlage: plan tekening gemeente Lochem met de beoogde bebouwing, liggend tussen het Staring

College en sportcomplex (links) en de Barchemse Veengoot, met recreatieve openstelling van het

natuurgebied.

29-06-2023 17:09 - Sebastiaan v/h Erve: Toch meer onrust dan gedacht.

29-06-2023 17:10 - Sebastiaan v/h Erve: We zoeken eerst ambtelijk contact

29-06-2023 17:10 - Eric-Jan Haan de: Titel geeft ook verwarring. Grote groep STATUSHOUDERS Is

het niet goed begrepen of.

29-06-2023 17:11 - Sebastiaan v/h Erve: Nee, vanuit wantrouwen wordt van ieder onderdeel de

meest negatieve interpretatie gegeven. Ik had gehoopt daar doorheen te zijn gegaan afgelopen
dinsdag.

29-06-2023 17:16 - Lex De Goede: Fa(r)cebook??

29-06-2023 17:30 - Sebastiaan v/h Erve: Gemaild naar de gemeente

29-06-2023 17:54 - Eric-Jan Haan de: Het herkenbare Lochem scenario. Was er bang voor maar was

hoopvol gestemd na jullie terugkoppeling maar toch weer bewaarheid. Hebben we al een strategie
hoe we hier gaan op acteren?

29-06-2023 17:59 - Sebastiaan v/h Erve: Eerst ambtelijk uitdragen. Dan inhoudelijk demonteren.

29-06-2023 18:06 - Sebastiaan v/h Erve: En geen brandstof aan polarisatie bieden en wel een plek

aanbieden om zorgen te delen

29-06-2023 18:11 - Marja Eggink-Meuleman: Dit persbericht is naar alle raadsleden gestuurd. Zonder

naam alleen de afkorting van de actiegroep, zoals onderaan het persbericht. In de mail ook aan jullie
gestuurd.

30-06-2023 08:34 - Sebastiaan v/h Erve: <Media weggelaten>

30-06-2023 18:52 - Sebastiaan v/h Erve: Lochemers boos over komst meer vluchtelingen naar

natuurgebied: ‘Het wordt zo een soort getto’

https://www.ad.nl/lochem/lochemers-boos-over-komst-meer-vluchtelingen-naar-natuurgebied-het-
wordt-zo-een-soort-getto"a2bd81e8/

30-06-2023 18:53 - Sebastiaan v/h Erve: Het terrein achter percelen 106 en 1063 heeft de

bestemming groen; niet natuur.

01-07-2023 21:58 - Marja Eggink-Meuleman: Pvda komt maandag met 4 moties/amendementen.
Zutphenseweg. Hebben fractievoorzitters gebeld omdat de tekst nog niet klaar is.

Strekking:

Onzorgvuldige participatie

EEE hebben ze nog niets van gezien, dus waarom leeg

30 woningen te veel voor de buurt

Te veel voor 1 doelgroep.



02-07-2023 16:55 - Eric-Jan Haan de: Heb ze kunnen lezen. Raken allemaal precies aan de discussies

uit het college. Gaan niet achteruit onderhandelen maar blijf ook met een gigantische knoop in mijn
maag zitten met onze communicatie en afgegeven beeld in de eerste brief en aankoop. Blijft voelen
als (een vorm van) niet betrouwbaar bestuur. Enfin. Morgen in college maar verder en de
dinsdagavond alvast reserveren 77???

02-07-2023 17:54 - Sebastiaan v/h Erve: Heb nog niets gezien. Verbaas me wel over de grote

woorden over betrouwbaar bestuur. We zullen zien wat morgen brengt.

03-07-2023 14:37 - Sebastiaan v/h Erve: Raad wil beginnen met Kadernota vanavond, dan Z'weg, dan

Dorpsstraat

03-07-2023 21:02 - Eric-Jan Haan de: EES we hebben afgesproken dat het na 10 jaar
afgelopen is. Nu geef je aan dat het aan het volgend college is. Met deze insteek herken ik me niet

meer in het besluit dat we als college genomen hebben. Daar baal ik inzetten van !!

03-07-2023 22:50 - Eric-Jan Haan de: Dank voor je woorden ??



Bij deze de aankondiging dat B&W doorgaat 25 /7.

Voor een aantal stukken is het wenselijk dat er voor initiatiefnemers nu een besluit valt, er zijn 2
echte bespreekstukken en en passant nog wat raadsvragen die dan meteen door kunnen.







27-08-2023 14:04 - Sebastiaan v/h Erve: Bijzondere ontwikkeling. Net in mijn mail een uitnodiging
gevonden voor een informele werklunch met de Raad van State afdeling bestuursrechtspraak over
uitvoeringskwesties onder de huidige en nieuwe wet. Nog geen oplossing, wellicht wel het begin van
gehoord worden? Fijne zondag allen, ik vertrek zo naar Zutphen voor het Berkelfestival, benieuwd of
we het drooghouden







12-09-2023 17:53 - Sebastiaan v/h Erve: Goed gesprek gehad met 2 omwonenden Zutphenseweg. Ze

willen graag gehoord worden in de klankbordgroep. Mooi om zo in gesprek te komen over hun
zorgen. Blij mee!

12-09-2023 18:07 - Wendy Goodin: Top EEEN!

12-09-2023 19:10 - EEEN: Fijn! Ben nog benieuwd naar waar zorgen vooral liggen en
positief dat ze in de klankbordgroep willen??

12-09-2023 19:24 - Sebastiaan v/h Erve: Blok vooraan de weg niet tweelaags is hoofddoel. En

speelterrein liever niet dichterbij. En waarom kan bestaande woning niet aangepast worden.







21-09-2023 22:50 - Sebastiaan v/h Erve: We hebben uitgebreid de tijd genomen om de

klankbordleden te horen. Daarmee viel veel spanning weg. Gaandeweg gevraagd of het proces hen

vertrouwen geeft; ja.

Er werd actief en constructief meegedacht. Gezamenlijk gevoel; een goede avond en een basis om

mee verder te gaan.

21-09-2023 23:06 - +31 6 11494594: Mooi!

22-09-2023 18:50 - Sebastiaan v/h Erve: Gemeente schaaft plan van woonunits voor vluchtelingen in

Lochem bij: buurt opgelucht

https://www.destentor.nl/lochem/gemeente-schaaft-plan-van-woonunits-voor-vluchtelingen-in-
lochem-bij-buurt-opgelucht”a4b4f409/Pe
26-09-2023 07:33 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.volkskrant.nl/columns-van-de-dag/de-buren-
kwamen-niet-opdagen-bij-de-opvang-voor-jonge-asielzoekers-en-ergens-was-dat-goed-
nieuws"ba74766e/

Volkskrant was bij de Opendag van COA in Lochem

26-09-2023 08:09 - Wendy Goodin: Mooi verhaal







08-10-2023 15:30 - Dorique Kerkdijk: Bij Oekraïne deden we het wel. Maar dat was een aanval op
een souverein land.







24-10-2023 21:55 EE v/h EEE: Dag collega's, ik heb net uitgebreid met Dorique gebeld. Er is
sprake van een bestuurlijk bedrijfsongeval. We hadden vandaag als college een besluit moeten

nemen over de regiodeal. Dat is niet gebeurd. Dat is ook onszelf aan te rekenen, door geen

vertegenwoordiging in het Strategisch Team te hebben en uitsluitend als agendalid de mail mee te
lezen zaten we onvoldoende dicht op het vuur. Dorique stuurt zo de stukken rond zodat we kennis















mi







21-11-2023 23:23 - Marja Eggink-Meuleman: De avond is goed verlopen. BEER en Ei hebben
rustig alles uitgelegd. Afsluitend zijn er een aantal vragen gesteld waar we op konden antwoorden.

Ik ben benieuwd wat voor de diverse fracties de afdronk was. Dat was moeilijk te peilen.

Wellicht komen er nadere vragen of opdrachten.

22-11-2023 00:06 - EEEN Was idd goede avond. Veel info voor raadsleden. Aan het einde
kwamen enkele stokpaardjes van fracties terug, ook complimenten voor deze avond. Dank aanease”







Hallo allen. Aankomende dinsdag wordt toch anders voor mij. Ik moet om uiterlijk 13.15 uur richting
ziekenhuis deventer rijden voor een afspraak over de bestraling. Laat het programma maar vooral

zoals het is. Ik voeg uit en hopelijk weer in. Groet!

05-12-2023 08:46 - EEE v/h HEEE: <Media weggelaten>
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16-01-2024 15:33 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.lochemsnieuws.nl/informatieavond-over-
toekomst-van-de-bloemenkamp-in-gorssel/?fbclid=IwAR1E-
sjrQgOzDAyafikgJ2qQ0U9Qz4KkFrOQIHE34glogVQwtPbsKtCavHI



16-01-2024 15:47 - Sebastiaan v/h Erve: brief Ampsenseweg is doorgespeeld aan de Stentor. Stentor

wil publiceren. Ik heb gevraagd nog te wachten. De verslaggever overlegt, maar ik kan niet
voorkomen dat ze snel gaan publiceren. Ik heb gezegd dat wij voor morgenochtend 09.00 uur
(persgesprek) geen vragen beantwoorden. Dat ons eerste belang was om de buurt als eerste te
informeren.

16-01-2024 16:13 - Dorique Kerkdijk: Dan krijgt de raad nu ook de informatie

16-01-2024 16:32 - Sebastiaan v/h Erve: Mail aan raad over ampsenseweg is verstuurd.

16-01-2024 16:49 - Sebastiaan v/h Erve: De Stentor gaat publiceren en wacht niet tot

morgenochtend.

16-01-2024 17:03 - Sebastiaan v/h Erve: Even hier melden als bellen is afgerond?

16-01-2024 17:04 - Sebastiaan v/h Evel A gesproken. Sluit graag aan
bij bewonersbijeenkomst. Zij hebben ooit hun deel van het COA gekocht. Staat er positief tegenover

16-01-2024 17:12 - Marja Eggink-Meuleman: BEO is gebeld. Hebben vanavond DB overleg en laten

dan weten of ze er zaterdag zijn. De voorzitter was niet bereikbaar wel de secretaris. Voorzitter heeft
ook een persoonlijke brief ontvangen.

16-01-2024 17:21 - Ria Leliveld: IKL, LOV en parkmanagement gebeld. Waardering en steun voor
besluit.

16-01-2024 17:35 - Wendy Goodin: Reubezorg gebeld. Is positief. Vooral vragen over aantallen. Blij

met het belletje van ons.

16-01-2024 17:38 - Wendy Goodin: EEESSEEZEN van de Sotog (school op terrein van pactum)
gebeld. Hij kan geen contact krijgen met de vigo groep. Er zijn zorgen over of jongeren wel examen

kunnen doen. @Sebastiaan kun jij dat meenemen als je de vigo groep spreekt?

16-01-2024 17:40 - Sebastiaan v/h Erve: Doe ik!

16-01-2024 17:42 - Sebastiaan v/h Erve: Staat uit bij Vigo

16-01-2024 17:50 - Sebastiaan v/h Erve: Dag Sebastiaan. Ik heb Management Pactum hier nu over

bericht. Zij nemen nu actie richting Sotog. Gr. FEEN

16-01-2024 18:10 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.destentor.nl/lochem/lochem-krijgt-azc-in-

buitengebied-deze-plek-heeft-het-coa-op-het-
00gva93a3147/?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter&s=08

16-01-2024 19:35 - Sebastiaan v/h Erve: Meerderheid Eerste Kamer achter spreidingswet door steun

VVD - https://nos.nl/1/2505167

17-01-2024 09:32 - Lex De Goede: Vz's Dorpsraden Gorssel en Eefde gebeld: Gorssel snapt het, Eefde

is absoluut niet blij en verwacht weerstand.

17-01-2024 20:10 - Marja Eggink-Meuleman: Beste allen, ik was bezig met een bel rondje over de

EE, maar krijg verschillende geluiden. Ik heb nu jullie een mail gestuurd
met ook een bijlage wat er tzt geregeld moet worden indien wij zouden mee doen.

Collega BETE EEEN meldde spreek de intentie uit en dan gaan we wel overleggen. Ik hoop dat dit
voor jullie morgenochtend lukt om het stuk te lezen.



17-01-2024 20:28 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.destentor.nl/lochem/lochem-wil-70-tijdelijke-
woningen-bouwen-voor-opvang-oekrainers-eerlijke-verdeling-over-
gemeente“a89dbac1c/?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter&s=08

17-01-2024 21:45 - Dorique Kerkdijk: Zojuist het omgevingsbeeld gemaakt, maar helaas niet goed

opgeslagen. De nieuwsvoorziening is lokaal en regionaal. De meeste activiteit in de FB-groep Lochem

Toch daar het sentiment overwegend positief tot neutraal. Via de telefoon kwam een reactie binnen

met de vraag naar alle stappen die nog volgen (zoekend naar mogelijkheden om het van tafel te

krijgen). Dit is een punt om mee te nemen in de voorbereiding van de bijeenkomst. COA kreeg geen

vragen. Morgen verder!

17-01-2024 21:45 - Dorique Kerkdijk: Van EEE

18-01-2024 14:47 - Marja Eggink-Meuleman: Hallo,

Toch besloten om niet mee te doen met Brummen. Dinsdag in BW geef ik nadere duiding.

20-01-2024 09:41 - Sebastiaan v/h Erve: <Media weggelaten>

20-01-2024 09:49 - Wendy Goodin: Succes!

20-01-2024 10:28 - Ria Leliveld: Succes, ben benieuwd

20-01-2024 12:40 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, we hebben een goede bijeenkomst gehad.

Ongeveer 125 bezoekers, volgens de koffiekopjes. De afdronk is dat men 1. Verrast is. 2. Begrip heeft

voor de 65 AMV'ers 3. Vragen en zorgen heeft hoe groot het azc wordt. 4. Onderaan de streep blij is
dat we iedereen zo vroeg mogelijk betrekken.

De juiste mensen uitnodigen op de juiste manier blijft een aandachtspunt. De direct aanwonenden
hadden we moeten bellen. En de Laan Ampsen viel nu net buiten de brievencirkel. Dat pakken we

maandag op. Verder, naast omvang, veel aandacht voor Verkeer Ampsenseweg en Onsluiting locatie

De medewerkers van Pactum en de VSO-school zijn op een andere, laagwaardigere, manier

geïnformeerd dan wij ons hadden voorgesteld. De belangen van de huidige schoolkinderen moeten

we ook in het proces zien te borgen, dat doet de huidige docenten van de VSO en begeleiders vanuit
Pactum echt zeer.

De pers heeft buiten mensen aangesproken en ik heb na afloop een korte toelichting gegeven (zie
punt 1 t/m 4).

20-01-2024 12:42 - Lex De Goede: Dank voor deze update.

20-01-2024 13:07 - EEEN Dank, fijn dat er waardering is en ook vragen en zorgen zijn
geuit.

20-01-2024 17:25 - Sebastiaan v/h Erve: Omwonenden nieuw AZC Lochem: ‘Het bericht is als een

bom ingeslagen, maar voorlopig weten we nog niets’

https://www.destentor.nl/lochem/omwonenden-nieuw-azc-lochem-het-bericht-is-als-een-bom-
ingeslagen-maar-voorlopig-weten-we-nog-nietsvad4c3e7c/

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Collega's,



Graag vraag ik jullie aandacht voor het volgende op verzoek van de voorzitter van de VNOG:

De komende 3 maanden worden behoorlijke tekorten voorzien in het aantal opvangplekken van
vluchtelingen, zowel asielzoekers als Oekraïners.

Voor het werkgebied van de VNOG betekent dit concreet het volgende:

- Asielzoekers: Indicatief 2.000 - 2.500 plekken tekort in de provincie Gelderland. (Nog geen

verdeling tussen de regio’s afgesproken)

- Oekraïne opvang: Circa 600 plekken tekort in de VNOG (en er verdwijnen nog plekken).

Tijdens de PRT van 17 januari jl. is afgesproken dat alle voorzitters van de Veiligheidsregio’s
verkennen of er nog CNO plekken beschikbaar (kunnen) komen voor Asiel en Oekraïne binnen de

gemeenten uit hun regio. Grootschalige locaties hebben sterke voorkeur.

De voorzitter VNOG heeft gevraagd om ter voorbereiding op het AB vluchtelingen van
woensdagochtend 24 januari een inventarisatie te doen.

Ik wil jullie vragen om uiterlijk morgen voor 16:00 uur een reactie te sturen in deze app of er CNO-
plekken (kunnen) worden gerealiseerd binnen jouw gemeente, en zo ja, hoeveel en op welke termijn

Alvast bedankt!

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Uitvraag gisteren vanuit vz vnog

23-01-2024 15:36 - Dorique Kerkdijk: Lochem beoogt per 1/10 flexwoningen gerealiseerd te hebben
Hier is plek voor 66 Oekrainers. Dit is ter vervanging van reguliere contracten die aflopen.Daarnaast

zijn er 2 locaties x 35 woningen in voorbereiding, termijn onbekend. Ook doelgroep Oek. Voor AMV
CNO opvang lopen afspraken ten einde per 1/7. Ook daar beogen we 1 op 1 overgang naar nieuwe

permanente locatie. Een locatie waar COA een structureel AZC wenst te vestigen. Aantallen personen

en termijnen zijn daarin nog onderwerp van gesprek met COA. Geen CNO.

23-01-2024 15:37 - Dorique Kerkdijk: Ons antwoord op basis wat we ook vanochtend bespraken

23-01-2024 15:45 - Sebastiaan v/h Erve: Heel goed. Heldere doelen, geen afleiding.

24-01-2024 07:53 - Marja Eggink-Meuleman: <Media weggelaten>

24-01-2024 07:53 - Marja Eggink-Meuleman: <Media weggelaten>

24-01-2024 07:53 - Marja Eggink-Meuleman: <Media weggelaten>

29-01-2024 17:24 - SEE v/h BEES: Extinction Rebellion heeft bij de gemeente melding van een
demonstratie bij For Farmers gedaan. Keurig volgens het boekje. We spreken met politie (en mogelijk

ook provincie vanwege N346) over verkeersveiligheid.



01-02-2024 17:11 EEE EEE en GEE veel succes vanavond bij de bijeenkomst.
Ik ben benieuwd welk gevoel en reacties er zijn. ??

01-02-2024 17:32 - Marja Eggink-Meuleman: Dank je

01-02-2024 22:32 - Wendy Goodin: Doen jullie een kort berichtje hoe het was vanavond?

01-02-2024 22:33 - Sebastiaan v/h Erve: Net klaar met de nazit

01-02-2024 22:36 - Sebastiaan v/h Erve: Ik schat ongeveer 50 personen. Een prettige, en toch

bezorgde, sfeer. Een beperkt aantal raadsleden in de zaal. Ook de direct omwonenden waren er. De

grote vraag boven de markt is aantallen. Daar verwacht is actie van de raad op. Hoe we van

procesplan acuut over kunnen naar aantal is de grote vraag.



01-02-2024 22:59 - Wendy Goodin: lets om goed met elkaar naar te kijken en als prioriteit te nemen
als college lijkt me.

02-02-2024 09:34 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, ik stel voor dat we komende dinsdag de tijd

nemen om de strategie over aantallen azc grondig door te nemen zodat we schouder aan schouder
door het proces heen komen. Dat betekent dat het bezoek aan Epe vervalt. Dat lijkt me logisch

gezien de politieke impact. Is dat voor iedereen ok?

02-02-2024 09:57 - Marja Eggink-Meuleman: Wijs besluit

02-02-2024 13:16 - Sebastiaan v/h Erve: Marja en BESEGGN waren vanochtend op huisbezoek bij 1 van
de omwonenden. Naar aanleiding daarvan gaan we proberen of het lukt om dinsdag ook samen het
terrein te bekijken. Nog onzeker of dat lukt.

06-02-2024 22:25 - Wendy Goodin: Hoe ging het vanavond?

06-02-2024 23:09 - Sebastiaan v/h Erve: Goed. Een kleine honderd mensen in de zaal. Veel begrip dat

er iets moet, ook voor Oekraïners. Hoop dat het ook iets betekent voor de woningmarkt voor
jongeren en starters. Wel enige zorg over de omvang, 55 woningen op plek waar kernvisie sprak over

30 koophuizen. En vanuit die omvang zorg over ruimtelijke kwaliteit, zeker in de snelkookpan van
bouwen binnen een jaar. Onderaan de streep steun om door te gaan èn enkele aandachtspunten
voor het vervolg.

07-02-2024 17:12 - Ria Leliveld: Succes vanavond inEEEGEEEg en EEn?

07-02-2024 22:09 - Sebastiaan v/h Erve: We hebben een goede avond gehad. Met meer spanning op

de lijn dan in Eefde. Met name de balans en samenhang in de onderdelen tijdelijk/permanent,
aansluiting op de te ontwikkelen woonwijk Smitskamp en relatie N348 en ontsluiting van het terrein
moet nog verder uitkristalliseren. Mijn gedachte: dit was, net als bij de Z'weg in Lochem, de start van

een participatietraject dat de plannen beter gaat maken.



13-02-2024 19:19 - Sebastiaan v/h Erve: https://vvd-lochem.nl/nieuwsbericht/standpunt-vvd-
lochem-over-azc-aan-de-ampsenseweg

13-02-2024 23:15 - Lex De Goede: Korte impressie Eefde-Gorssel: sfeer was niet vervelend maa rwel

veel meningen (het is wel goed zo, we vangen al van alles op in de kern, andere plekken zijn veel

beter, hoe lang is tijdelijk, 55 woningen is teveel, wij jeugd willen ook wonen, wat blijft er voor ons
over etc) maar ook veel vragen van inwoners/ dorpsraad Eefde aan raad en college. Deel raad vindt

van alles, ook dat er eigenlijk meer dan 2 locaties gebruikt zouden moeten worden (?), hoe komt u
an de criteria voor de locaties (die heeft u zelf bepaald in de motie), wil een strak tijdschema

richting 2025 (helaas, is er nog niet), de kernvisies zijn uitgangspunt, hoe wordt een en ander betaald

(dat hoort u achteraf cf uw eigen besluit), hoe organiseert u de participatie, kan de Bloemenkamp in

de verlenging en nog veel meer. B&E was hoe langer de avond duurde steeds meer de weg kwijt
(naar eigen zeggen ??).

Conclusie van de avond: meningvormend debatteren in de raad op 4 maart.

13-02-2024 23:20 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, ik kreeg net een zeer bezorgd telefoontje van

EE over de duidelijkheid die ik aan de raad heb geboden over de Ampsenseweg. In alle eerlijkheid
schrik ik enorm van haar schrik. Het was en is niet mijn bedoeling om onze gezamenlijke inzet los te

laten of iets te doen wat de boel op zijn kop zet. Ik hoop dat we een moment kunnen nemen om

weer samen de balans op te maken waar we staan en hoe we samen verder kunnen. Mijn intentie
was om de door iedereen vurig gewenste duidelijkheid te geven, zodat we verder kunnen. Het is niet
mijn bedoeling iets in onze gezichten te laten exploderen. Ik hoopte het gesprek verder re brengen,

het spijt me als mijn actie een averechts effect zou hebben. Ik hoop dat we elkaar snel in de ogenkunnen kijken hoe verder.
7

13-02-2024 23:46 - Hoi allen, ik deel de schrik van BEEZ, het bericht over aantallen
deed veel met raad en met aanwezige inwoners in het broze vertrouwen. Veel vragen inwoners over
veiligheid weg, leefbaarheid, veiligheid gezin, toekomst bedrijf en verhouding risicoanalyse in tijd tot
juli. Communicatie verschillende beleving. Zorg sterrenwacht over toekomst. Veel vragen helder

antwoord gegeven door FES. Op later moment idd samen reflectie op vanavond en verder.ee ee]Be
14-02-2024 08:28 - BEEZ v/h BEES Goedemorgen allen, zullen we zo snel mogelijk een Teams-
vergadering doen? Omdat er vandaag ook coalitie-overleg is, wil ik dat wij als team schouder aan



schouder staan. Ik kan alleen voorop staan in het opvangdossier als we dat samen doen. Ik begrijp de

druk die er gisteravond is ontstaan en daarom wil ik daar graag zsm elkaar even over spreken. Kan

iedereen om 9 uur even de agenda leeg maken?

14-02-2024 08:32 - Lex De Goede: Sorry, ik heb om 09.00 uur een afspraak met het bestuur van de
Beemd. Die kan ik nu niet meer cancellen.

14-02-2024 08:34 - Sebastiaan v/h Erve: Dat snap ik. Dan kijken we even verder

14-02-2024 08:56 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.lochemsnieuws.nl/lochem-opteert-voor-azc-
ampsen-met-maximaal-250-plekken/

14-02-2024 08:59 - Dorique Kerkdijk: EESBgreserveert om 14.00 uur een teamsoverleg

14-02-2024 18:13 - Marja Eggink-Meuleman: Beste allen, als coalitie zijn we bij elkaar geweest. De 3

fractievoorzitters willen morgen met de griffie en hun collega's overleggen om 4 maart onderwerp
Ampsenseweg van de agenda te halen. Zij willen de uitkomsten van de risico analyse eerst in beeld

hebben voordat ze verder gaan praten over dit onderwerp in de Raad.

Dan heeft de Raad een duidelijk beeld wat mogelijkheden of onmogelijkheden zijn . Ze vragen zich af

of de analyse ook sneller klaar kan zijn.

15-02-2024 11:07 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, BE&EGen ik hebben elkaar net uitgebreid
gesproken. Het was belangrijk om na alles wat er gebeurd is te zorgen dat we elkaar in de ogen

kunnen kijken. Ik heb het gevoel dat we alles hebben uitgesproken wat we moesten uitspreken. En
daarmee een basis gelegd om verder te gaan. Ik ben dankbaar voor onze wederzijdse openheid, dat

is een belangrijk fundament voor wat komen gaat. We hebben ook samen vooruit gedacht, dat zal ik

in een volgend appje uiteenzetten, met de vraag of we daar als college nog over moeten beraden of
niet.

15-02-2024 11:22 - Sebastiaan v/h Erve: De bottomline is dat we het COA niet langer als

initiatiefnemer (onder de Omgevingswet) beschouwen maar het initiatief naar ons toetrekken. Wij

zijn er van, wij zijn er op aanspreekbaar en stellen de kaders. Daarom willen we op korte termijn een
memo aan de raad sturen om aan te kondigen dat we met een raadsvoorstel Ampsenseweg zullen

komen. Dat geeft de rust en ruimte om 4 maart niet bij motie overhaaste beslissingen te nemen. Dat

betekent dat we tijd gaan maken in het proces. Daarmee staat verhuizing per 1 juli van de Paasberg

naar A'weg onder druk. Ik wil in overleg met klankbordgroep Paasberg of we die ruimte kunnen
nemen om een zorgvuldig proces met een doel op afzienbare termijn kunnen doorlopen. Dit vraagt

wel afstemming met COA over het verdere proces, zowel op de Paasberg en de Ampsenseweg. De

elementen die Dorique bij elkaar heeft gebracht in de powerpoint zijn belangrijke bouwstenen voor
dat raadsvoorstel, net als de vragen aan de tafel in de raad en de nagezonden vragen. Hiermee

kunnen we weer grip krijgen op het proces. Ik ga persoonlijk langs bij de 5 omwonenden, maar niet
eerder dan dat we bestuurlijke eenheid in het college hebben over deze lijn. Daar kan ik ook vertellen
dat participatie een belangrijk onderdeel van het raadsvoorstel is, als de raad er over besloten heeft

kunnen we de klankbordgroep bij elkaar roepen om betrokken te blijven bij de verdere uitwerking
van de plannen, nadat de raad de politieke hoofdkeuzes heeft gemaakt. Wat mij betreft zorgen we er
voor dat de aanbevelingen van Buro Beke ook in het raadsvoorstel worden meegenomen. De ambitie
zou zijn om de besluitvorming in de raad voor de zomer rond te hebben. Welke effecten dat heeft op
het aankoopproces van COA reken ik tot haar verantwoordelijkheid. Ik wil een glashelder proces
waarin bewoners zich kunnen richten tot de overheid om hun belangen kenbaar te maken en de raad

haar rol als hoogste orgaan kan waar maken.



15-02-2024 11:23 - Sebastiaan v/h Erve: Moeten we hier nog even over Teamen of anderzins samen
komen?

15-02-2024 11:52 - Wendy Goodin: Dank voor je uitgebreide bericht EEEGEGENN. Helder en vooral
ook fijn om te lezen. Ik vind het van zodanig belang dat tussentijds samenkomen goed is. Snap dat dit

dan aan de boven of onderkant van de agenda kan zijn. Letterlijk.

15-02-2024 12:37 - Sebastiaan v/h Erve: EEEN wil jij op korte termijn een Teams
vergadering organiseren in onze agenda's?

15-02-2024 13:22 - Dorique Kerkdijk: Wordt aan gewerkt

15-02-2024 17:39 - Sebastiaan v/h Erve: ledereen de teams afspraak van morgenochtend 8 uur

gezien en akkoord?

15-02-2024 19:22 - Dorique Kerkdijk: Bij deze de check of het ook de bedoeling is dat Eg en/of

EEEgNaan sluiten morgenochtend

15-02-2024 19:45 - Sebastiaan v/h Erve: Dat zou wel handig zijn. Als we deze koers delen, wil ik 'm

zsm in uitvoering laten nemen. BEES kan helpen met inhoudelijke reflectie om tot de goede
opdracht te komen, EEE kan helpen dat slim uit te zetten. Is dat voor iedereen ok?

16-02-2024 14:06 - Sebastiaan v/h Erve: Nieuwste ontwikkeling. Interim directeur Pactum/VIGO
belde. Wil weten wanneer de transactie doorgaat. Zij hebben belang bij de transactie. Kwam ook

nieuwe optie op tafel: verhuur van Pactum aan COA voor 65; totdat er duidelijkheid is over wel of
niet aankoop door COA. Dat zou ons de kans geven ons raadstraject in rust te doorlopen. Dat is eerst

aan Pactum en COA, BEER haakt daar ook op aan. Wellicht geeft ons dat de rust en ruimte die
nodig is. Goed weekend!

16-02-2024 14:19 - EEE Kan idd de rust geven die we nu goed kunnen gebruiken om
vervolgstappen vorm en inhoud te geven en relatie met inwoners weer op te bouwen.

16-02-2024 16:18 - Marja Eggink-Meuleman: Dit kan een positieve ontwikkeling zijn en idd ons tijd
geven.Peee
19-02-2024 11:36 - Dorique Kerkdijk: Beste collegeleden,

Sinds wij elkaar vrijdag spraken zijn er twee nieuwe ontwikkelingen op A weg dossier.

1) mogelijke verhuur Pactum aan Coa voor 65 jongeren

2) gesprek tussen Sebastiaan EE EN
Daarbij hebben EEEEZSNNen ik al een concept raadsmemo doorgesproken en is het nog wel nadere
bestuurlijke scherpte aan te brengen.

EEZ plant daartoe morgenochtend om 9.30 een teamsvergadering, vrijmoedig puttend uit een eerder
aanbod van Lex om waar nodig beschikbaar te zijn.



We zullen daarna de B&W vergadering live voortzetten.

19-02-2024 20:02 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, vanavond hebben SEEgSNen ik een goed
gesprek met het COA gehad. Morgen verder over de inhoud. EEnDe eeAk
kan via de koptelefoon telefonisch meedoen, volwaardig teamen lukt me tussen 9:30 en 10:00 uur
niet. Ik heb vertrouwen dat we het proces weer stevig in handen hebben en er samen uitkomen. Tot
morgen!

26-02-2024 14:06 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, net bericht via EEEEzSN gekregen dat het COA
niet kan toezeggen dat de locatie Ampsenseweg een Regionale OpvangLocatie gaat worden.

Eek aan een update van het memo dat
morgen in het college voorligt. Ik zal het laten weten als de tekst in de mail zit.

26-02-2024 22:47 - Lex De Goede: Gaat gelukkig weer de goede kant uit: dank voor alle berichten!

27-02-2024 18:37 - Dorique Kerkdijk: Dag allen

De hectiek van vandaag maakt dat procesafspraken in gedrang kwamen en wat minder scherp

gevolgd kunnen worden.

Excuus.

Belangrijkste is dat er een goed stuk ligt.

Vandaag komt er daardoor geen stuk meer jullie kant op, maar wel morgenochtend zsm.

28-02-2024 10:57 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, voor de volledigheid: GEEEggen ik hebben net

samen besloten dat de memo Ampsenseweg niet vooraf naar de omwonenden gaat. Ik heb hen
uitgenodigd om tekst en uitleg te geven over 13 februari en te schetsen hoe verder. Dat ga ik als
eerste mondeling doen. De raadsleden krijgen de memo en beantwoording wel vanavond, vanwege
de fractievergaderingen, vooruitlopend op publicatie in Notubiz op donderdag, met het verzoek dit
niet te verspreiden voor publicatie in Notubiz om omwonenden als eerste te kunnen informeren.

28-02-2024 21:53 - Sebastiaan v/h Erve: We hadden een intense avond met de buurt. Veel emotie en

vaak uitgelegd dat we nu een proces starten waar de raad het eindoordeel heeft. Op verzoek van de

omwonenden sturen we een vraag van de omwonenden door naar de raad. Zie mail, kortgezegd:
raad wilt u met de buurt bepalen hoeveel er maximaal kan? Die zullen we als aanvulling aan de raad
naast de memo leggen.

28-02-2024 21:56 - Dorique Kerkdijk: Hoopvol. Klinkt als samen op weg om te het goede te doen voor
allen. Niet makkelijk, ongewis, maar wel met perspectief.

Goed gedaan met elkaar!

28-02-2024 22:37 - EEEN v/h HEEE https://www.gld.nl/nieuws/8106448/een-week-na-
brugdrama-lochem-is-er-dank-voor-naoberschap-rond-plaats-



PeDe
28-02-2024 22:52 - Ria Leliveld: Hoi, intensieve avond en in gesprek kunnen blijven. Fijn. Ik ben wel

verbaasd over de uitkomst en aanvulling naar de raad en wat nu bij raad en inwoners wordt

neergelegd. Had daar graag nog in meegedacht of dit nu de juiste weg is. Opnieuw wijziging van

proces en het gaat opnieuw over aantallen. Kortom: ik heb nog vragen.

29-02-2024 07:19 - Sebastiaan v/h Erve: Ik heb gisteravond vele malen herhaald: de vraag van het

COA is 365 en die vraag leggen we voor aan de raad omdat we als college geen andere plek zien. De

buurt had graag een andere vraag gezien. Die vraag leggen we, op verzoek van de buurt, neer bij de

raad. Dat is geen wijziging van het proces, wel een teken dat we in gesprek blijven met de buurt
ondanks alles.

29-02-2024 07:48 - Wendy Goodin: Een korte terugblik vanuit fractie GB waar gistervanavond mee
vergaderd is. Zoals jullie weten is zondag door ons uitleg gegeven. Nu staat het met de memo zwart

op wit en is er over nagedacht. Samengevat:

* het aantal mensen blijft, ook na uitleg, het grootste aandachtspunt wat ook zorgt voor
verdeeldheid; van helemaal geen azc en wachten op een nieuw kabinet tot max 300 zodat zorg
gegarandeerd wordt.

* het vertrouwen in het college en bestuurders is met de memo sterk gedaald bij fractie en inwoners
vanwege de 365 die wordt genoemd. In de risico analyse is geen vertrouwen. Is op hand van coa/
beleid

* college doet wat COA wil, bepaald zelf niet.

Ik denk goed dat we dit geluid weten.

01-03-2024 11:40 - Marja Eggink-Meuleman: Goedemorgen

Ervaringen van uit onze buurgemeente!

Groet

za

Wethouder Rijssen-Holten: ‘In korte tijd heeft het COA bewezen dat ze onbetrouwbaar handelt en
het afspraken niet nakomt’

https://www.destentor.nl/rijssen-holten/wethouder-rijssen-holten-in-korte-tijd-heeft-het-coa-
bewezen-dat-ze-onbetrouwbaar-handelt-en-het-afspraken-niet-nakomt”a8197b75/Pe
01-03-2024 12:19 - Sebastiaan v/h Erve: Ik snap het gemopper wel, het helpt alleen niet.



06-03-2024 20:10 - Sebastiaan v/h Erve: https://www.destentor.nl/epe/bekend-hotel-in-epe-wordt-
razendsnel-noodopvang-voor-276-asielzoekers-we-begrijpen-dat-dit-u-overvalt"a4140d8a/

22-03-2024 10:03 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, ik ben gebeld door de directeur van het COA. Er

moeten met spoed statushouders in hotels worden gehuisvest in opdracht van de Staatssecretaris. Er
is geen ruimte om tegen te zijn. In Lochem zou het gaan om 18 in 1 hotel in Lochem. In overleg met

EEEN wil ik toch bezwaar maken tegen deze gang van zaken. Er lopen meerdere opvangdossiers
naast elkaar, ook met betrokkenheid van hotels en vakantieparken, nu dit hier gedwongen bovenop

leggen maakt dat al die dossiers moeilijker worden om in balans voortgang te blijven maken. Ik wil
later vandaag de directeur COA bellen om dit kenbaar te maken, maar niet voordat ik dit bij jullie heb
getoetst. Ik hoor graag of jullie deze lijn delen.

22-03-2024 10:06 - Wendy Goodin: Deze deel ik

22-03-2024 10:53 - Ria Leliveld: Ja, ik deel dit.

22-03-2024 11:08 - Lex De Goede: Eens: begrip voor het feit dat ook de Stas met zijn rug tegen de

muur staat maar dit leidt gegarandeerd tot situaties zoals in Epe waarbij inwoners gaan morren.

22-03-2024 12:08 - Marja Eggink-Meuleman: Eens met jullie lijn over de vraag staatssecretaris.

22-03-2024 12:09 - Sebastiaan v/h Erve: Ik ga zo proberen te bellen. en ik hebben nog even
gebeld. Volgende week verder oppakken want er lopen wel degelijk allerlei initiatieven

22-03-2024 12:27 - Sebastiaan v/h Erve: Directeur COA gesproken. Hij begrijpt onze reactie. Hij heeft

bestuurlijk geen ruimte om gemeenten te laten weigeren. Zijn vraag terug is daarom: als niet dit op



hele korte termijn, wat dan wel? Die vraag heb ik doorgespeeld aan EEEEGNNN en daar moeten we
als college ook over doorpraten. Tot zo ver voor nu.

27-03-2024 13:00 - Sebastiaan v/h Erve: Dag allen, ik heb de directeur COA gesproken. Het signaal is

glashelder. Aanvullende argumentatie op papier is niet nodig. Hij neemt het signaal mee in zijn

overwegingen in de opdracht van de Stas. Wordt vervolgd.

27-03-2024 13:32 - Wendy Goodin: Misschien wel goed om per mail de signalen te bevestigen? Ook

om zo onze achterban te kunnen laten zien wat we hebben gedaan aan actie hieromtrent? Mocht
dat ooit nodig zijn.

27-03-2024 19:29 - Ria Leliveld: Ik vind het idd niet verkeerd om ook schriftelijk te bevestigen zodat

het aantoonbaar is mocht dat nodig zijn.

27-03-2024 19:29 - Ria Leliveld: Niet één, maar drie asielopvanglocaties in plattelandsgemeente

Bronckhorst https://www.gld.nl/lokaal/8122497/niet-een-maar-drie-asielopvanglocaties-in-
plattelandsgemeente-bronckhorst #omroepgelderland #gld
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